
221107 Föräldramöte Stenhagsvägens förskola

Närvarande:
Per Leino, rektor per.leino@utb.linkoping.se
Emma Armerö, biträdande rektor emma.armero@utb.linkoping.se
Mimmi Blomgren, förste förskollärare
Helen Peterson, avdelningschef förskola helen.e.petersson@utb.linkoping.se
Elias Aguirre, vice ordförande barn- och ungdomsnämnden och tillträdande ordförande

INFORMATION
Förslag att avveckla förskolan Stenhagsvägen i samband med sommaren 2023 för ett
effektivt nyttjande av lokaler och ha en effektiv organisation. Befolkningsprognosen för
området är minskande och det är ingen förändring kommande 10 årsperiod. Antalet
förskoleplatser behöver anpassas efter befolkningsprognosen då det ger möjlighet att kunna
prioritera ekonomiska resurser till personal istället för lokaler.

Alla barn får en ny placering på Grindstugevägen 2 och förskolan ansvarar för övergången
dit. Fokus kommer vara barnens bästa och deras behov för att göra det tryggt.

Barn- och ungdomsnämnden fattar beslut på sitt sammanträde 24 november 2022.
Information om beslutet kommer så snart som möjligt därefter.

Det finns fristående aktör som visat intresse för lokalen, vilket gör att det kan fortsatt vara
förskola i den. Om det blir så kommer vårdnadshavare informeras om det.

Just nu är tankarna att barnen på Stenhagsvägen kommer bilda nya grupper tillsammans
med barnen på Grindstugevägen. För att göra det till en förskola, det är viktigt att det är två
förskolor som blir en. Vi hoppas alla vill följa med till Grindstugevägen efter sommaren.

En barnkonsekvensanalys genomförs inför beslutet och kommer finnas med som underlag
inför beslutet.

Då det ännu är ett förslag till beslut så har det ännu bara diskuterats hur en övergång skulle
kunna se ut. Barnens trygghet är viktigt och att ha fortsatt dialog med vårdnadshavare för att
göra det så bra som möjligt.

Om någon inte önskar att följa med till Grindstugevägen 2 så måste man göra ett aktivt val
och önska annan förskola genom e-tjänsten. Här hittar man alla förskolor

Finns det frågor, funderingar eller synpunkter så hör av er! Just nu där processen befinner
sig så är det primärt till Helen, Per och Emma. Om beslut tas enligt förslaget så kommer det
senare vara personalen som kan besvara många frågor och dem ni kommer ha dialog med.
Personalen pratar gärna med er vårdnadshavare men vädjar till att det inte görs när barnen
är med, utan be om att få prata så finner man ett sätt för det.
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SYNPUNKTER FRÅN VÅRDNADSHAVARE

● Flera har gjort ett aktivt val att ha barnen på en mindre förskola och den nu
föreslagna förskolan är större.

● Nöjda med förskolan, personalen och verksamheten.
● Personalen utgör en trygghet för barnen och de ser idag ens barn vilket är viktigt.
● Det är en fördel med fler barn på en förskola då det finns fler barn i samma ålder.

Känns viktigt inför kommande skolstart.
● Bra att mötet genomfördes för att få möjlighet att ställa frågor och få svar.

Vad är viktigt för att det ska bli bra för ert barn?

● Att personal följer med.
● Att rutiner som är viktiga för barnet behålls tex sovning.
● Att övergången görs successivt under våren så att den får ta tid.
● Att personalen får den information de behöver så att de är trygga med förändringen,

det påverkar barnen.
● Att kompisar följer med.
● God information.

Vad är viktigt för er som vårdnadshavare för att det ska bli bra?

● Få möjlighet att besöka lokalerna, gärna genom att ha ett föräldramöte där efter att
beslut är fattat.

● God dialog och information under hela processen.
● Att känna att mitt barn blir sett och bekräftat, inte bara vara ett i mängden.
● Få lära känna ny personal.
● Att personalen är positiv till förändringen.
● Få information så tidigt som möjligt om organisation och bemanning.

Finns det farhågor ?

● Att barnens trygghet förstörs.
● Det mindre sammanhanget försvinner, även om man har arbetssätt att dela sig i

mindre grupper.
● Risk för mer vab när det är fler barn tillsammans ökar smittspridningen.
● Många nya för barnen att lära känna.



FRÅGOR FRÅN VÅRDNADSHAVARNA och svar som gavs på mötet

1. Om de flyttas har de färre barn på Grindstugevägen?
Ja det är det. Där är det just nu anpassat så att enbart två av tre avdelningar är
igång.

2. Mitt barn fick inte plats på Grindstugevägen utan på Stenhagsvägen så sent
som i augusti? Hade man inte den här tanken då?
Nej, då hade vi inte gjort såhär. Befolkningsprognosen är ganska kraftigt förändrad
mot tidigare år, den fick vi till midsommar och därefter har förslag om anpassning av
lokalnyttjande föreslagits.

3. De bygger nytt på skogsvallen. Det är mycket bostäder där hur blir det?
Det området är med i befolkningsprognosen och det är ändå en överkapacitet på
platser i området. Det är en överkapacietet redan idag i flera områden i närheten.

4. Hur  många platser finns på Grindstugevägen?
Förskolan har 56 platser. Där arbetar man precis som på Stenhagsvägen i grupper
utifrån ålder. Grindstugevägen är också den en nyrenoverad förskola.

5. Får våra barn förtur till Grindstugevägen om andra barn också söker?
Ja, alla barn från Stenhagsvägen har en plats där från augusti om man inte önskar
annat.

6. Får man förtur till andra förskolor i HEB om man söker till dem?
Önskar man inte att följa med till Grindstugevägen så blir det hanterat som en
omplacering. De placeringarna görs innan de som inte redan har en plats blir
placerade och följer köreglerna i Regler och riktlinjer

7. Ska man som förälder vara en del av inskolningen?
Förskolan tar fullt ansvar för överinskolningen till Grindstugevägen men om man som
vårdnadshavare önskar vara med så får man det.

8. Om man väljer annan förskola är det dags att önska placering redan nu då?
Man får ködatum tidigast 6 månader innan. Funderar man på att byta, ställ dig i kö så
du har valmöjligheten. Beslutet tar du först när du får platserbjudandet. Önskar man
göra ett annat val görs det här: E-tjänst för ansökan Här finns även information om
uppsägningstider, vad som gäller vid byte av huvudman mm.

9. Hur många barn från Stenhagsvägen kan komma att följa med?
Det är 16 barn som vi planerar för ska följa med till Grindstugevägen.
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